
 

SPØRGSMÅL NR.  S 247 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Uddannelses- og forskningsministeren 

Dato: 21. november 2016 

Stillet af: Lea Wermelin (S)  

Er ministeren enig i den foregående ressortminister Nick Hækkerups 

udtalelse om, placering af det radioaktive affald »at vi nu skal undersøge 

muligheden for at etablere et mellemlager nærmere. For mig at se er det den 

helt rigtige løsning. Nu lægger vi for en tid slutdepotsporet på hylden og 

koncentrerer os om mellemlagerløsningen«, jf. artiklen »Partier opgiver 

slutdepot for atomaffald« den 11. marts 2015 på DR.dk?  

(Spm. nr. S 247). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 21. november 2016 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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